
بیش از 18 هزار کیلومتر از خطوط گاز در 
گیلان نشت یابی شد 

شرکت گاز استان گیلان با استفاده از دستگاه های پیشرفته 
امسال بیش  پاییز و زمستان  توانسته است در  یابی  به روز نشت  و 

از 18 هزار کیلومتر از خطوط و تاسیسات گاز را نشت یابی نماید.
 رشت- زینب قلیپور: حسین اکبر مدیرعامل شرکت گاز استان 
گیلان با اعلام نشت یابی 18 هزار و 800 کیلومتر از خطوط گاز 
پاییز و زمستان امسال، اظهار داشت: هدف اصلی شرکت گاز،  در 
این  تحقق  برای  و  باشد  می  مشترکین  گاز  جریان  پایدار  تامین 
مهم، بازرسی و نشت یابی خطوط امری مهم و ضروری می باشد.
این  بازرسی فنی  مدیرعامل شرکت گاز استان گیلان گفت: واحد 
شرکت برای تأمین ایمنی خطوط و تأسیسات گاز، اقدام به تجهیز و 
نوآوری سیستم های نشت یابی کرده است که ماحصل آن، افزایش 
51 درصدی بازرسی و نشت یابی خطوط گاز در پاییز و زمستان امسال 
می باشد.حسین اکبر با بیان اینکه عملیات نشت یابی در نیمه دوم 
سال جاری در 10 شهرستان گیلان انجام شده است، عنوان کرد: این 
میزان معادل 70 درصد از خطوط گاز در استان بوده و در نوع خود یک 
رکورد محسوب می شود.وی با اشاره به گسترش شبکه تغذیه و توزیع 
گاز در استان گیلان بر کنترل و بازرسی نظام مند، مستمر و دقیق تر 
تاسیسات و خطوط گاز تاکید کرد و گفت: در نیمه دوم سال جاری 
علاوه بر نشت یابی گسترده از شبکه های گاز، با استفاده از فناوری و 
دستگاه های پیشرفته و به روز بیش از 430 هزار انشعاب و یک هزار 
و 93 ایستگاه گاز شامل ایستگاه های تقلیل فشار و ایستگاه های 
صنایع را نشت یابی شده است.مدیرعامل شرکت گاز استان گیلان 
در خاتمه تصریح کرد: شرکت گاز مسئول حفظ ایمنی و پایداری 
جریان گاز تا درب منازل مشترکین می باشد و مصرف کنندگان 
گاز طبیعی باید با رعایت ایمنی و بررسی مستمر وسایل گازسوز، 

سلامت منازل خود را تضمین کنند.

 مهمترین عملیات امداد ونجات 
و اطفاء حریق آتشنشانی شهرداری گرگان 

ماموران سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری گرگان 
طی یک هفته گذشته مجموعاً 29 عملیات امداد و نجات و اطفاء 
حریق )21 امداد و نجات و 8 اطفاء حریق( انجام دادند که گزارش 
برخی از این عملیات ها در ادامه می آید:نخستین عملیات مربوط 
به حادثه انحراف و واژگونی خودرو سمند در جاده هزارپیچ بود که با 
اعلام سامانه 125 یک تیم عملیاتی از ایستگاه شماره پنج به محل 
از خودرو  را  راننده  حادثه  در  از حضور  و پس  اعزام شدند  حادثه 
این  خوشبختانه  که  دادند  انجام  را  سازی  ایمن  مراحل  و  خارج 
حادثه مصدومی نداشت.در حادثه ای دیگر با اعلام حادثه تصادف 
سه خودرو )پژو پارس، پژو پرشیا و پاترول( در حافظیه، یک تیم 
عملیاتی از ایستگاه شماره 6 به محل حادثه اعزام شدند و پس از 
عملیات رهاسازی و خارج سازی مصدومین از داخل خودرو ، آنها را 
تحویل اورژانس دادند . متاسفانه بر اثر این حادثه 3 تن از سرنشینان 
مصدوم و به بیمارستان منتقل شدند.در یک حادثه دیگر، طی اطلاع 
شهروندان به سامانه 125 مبنی بر حریق کافه ای در هزارپیچ یک 
تیم عملیاتی از ایستگاه پنج به محل حادثه اعزام شدند و عملیات 
اطفا حریق به سرعت انجام و حریق مهار شد. حادثه آتش سوزی 
گل فروشی نیز اتفاق دیگری بود که با حضور به موقع تیم عملیاتی 
به خیر گذشت. پس از اطلاع شهروندان به سامانه 125 مبنی بر 
آتش سوزی یک مغازه گل فروشی در کاشانی 26 یک تیم عملیاتی 
از ایستگاه دو به محل حادثه اعزام شدند و عملیات اطفا حریق را 

انجام دادند و خوشبختانه این حادثه مصدومی نداشت.

اخبار

7روزنامه اخبار صنعت  سه شنبه 12 اسفند 1399     شماره  1610 شهرستان

ای  منطقه  برق  شرکت  مدیرعامل  خوزستان: 
خوزستان گفت: سه پست برق GIS در تابستان پیش رو 

در کلانشهر اهواز وارد مدار خواهد شد، 
محمود دشت بزرگ اظهار کرد: 3 پست 132 کیلوولت 
تابستان  GIS کیانشهر 1، خزامی و پست برق کارون در 
این  از  بیان کرد: هر کدام  1400 وارد مدار می شوند.وی 
پست ها 100 مگاولت آمپر ظرفیت دارد و نقش بسزایی در 
پایداری و توسعه شبکه برق در خوزستان به ویژه کلانشهر 
ای  منطقه  برق  شرکت  داشت.مدیرعامل  خواهند  اهواز 
از  بیش  ها  پروژه  این  فیزیکی  پیشرفت  افزود:  خوزستان 
70 درصد است و تجهیزات خریداری شده در حال نصب و راه اندازی می باشد.دشت بزرگ ادامه داد: این سه پست از 
مجموع 12 پست GIS است که برای صنعت برق خوزستان برنامه ریزی شده تا علاوه بر افزایش ظرفیت، در مقابل 
شرایط نامساعد جوی و محیطی نیز پایدار باشند.وی اضافه کرد: سایر پست ها نیز در مرحله اجرا و نهایی شدن هستند، 
قطعات آنها مانند سوئیچ گیرها که قطعات اصلی پست های GIS هستند خریداری شده و در حال نصب است و به 
تناوب وارد مدار خواهند شد.مدیرعامل شرکت برق منطقه ای خوزستان تاکید کرد: اگر شرایط نامساعد اقتصادی و 
تنگناهایی که در این زمینه وجود دارد نبود، این پست ها زودتر وارد مدار می شدند کما اینکه وجود بیماری کرونا و 
محدودیت هایی که باید رعایت شود نیز زمان به ثمر نشستن پروژه ها را طولانی تر کرده است.بر اساس این گزارش، 
برای توسعه شبکه برق خوزستان و مقابله با آلاینده ها و شرایط نامساعد جوی مانند ریزگردها، 12 پست 132 کیلو 
ولت GIS در خوزستان با ارزش سرمایه گذاری 1400 میلیارد تومان برنامه ریزی شده است. قطعات اصلی این پست 

ها که از تکنولوژی ABB سوئیس است قبل از اعمال تحریم ها وارد کشور شدند.

بوشهر  اجتماعی  تامین  درمان  مدیریت  سرپرست 
بیمه  برای  جدید  دفترچه  صدور  فرآیند  توقف  گفت:با 
پوشش  تحت  تبعی  و  اصلی  بگیران  مستمری  و  شدگان 
ارائه خدمات  اسفند99  ابتدای  از  اجتماعی  تامین  سازمان 

درمانی وارد فاز تازه ای شده است.
تامین  درمان  مدیریت  عمومی  روابط  گزارش  به 
اجتماعی استان ؛دکتر سید جواد رکابپور سرپرست مدیریت 
درمان تامین اجتماعی استان بوشهر در نشست هم اندیشی  
بیمه  کل  مدیر  و  بوشهر  پزشکی  علوم  دانشگاه  رئیس  با 
سلامت ایرانیان در خصوص نسخه الکترونیک گفت:با فراهم 
شدن بسترهای صدور نسخه الکترونیک در مراکز تشخیصی و درمانی گامی نو در ارائه خدمات درمانی برداشته خواهد 

شد و قطعا در موفقیت این طرح همراهی همه اجزای درمانی لازم و ضروری می باشد.
دکتر رکابپور گفت: مشکلاتی احتمالی برای خدمت گیرندگان در ابتدای فرآیند توقف صدور دفترچه با همفکری 
و همیاری همه اجزای درمانی استان قابل بر طرف شدن می باشد و در این راه همگرایی ارائه دهندگان خدمت امری 

اجتناب ناپذیر می باشد.
سرپرست مدیریت درمان تامین اجتماعی اظهار داشت :مدیریت درمان تامین اجتماعی استان در راستای اجرای 

موفقیت آمیز این طرح ملی آماده پذیرش راهکارها و پیشنهادهای همه دستگاههای مرتبط با موضوع می باشد.
دکتر رکابپور در این نشست ضمن قدردانی از تمامی ارائه دهندگان خدمت به جامعه تحت پوشش تامین اجتماعی 
گفت:طرح توقف صدور دفترچه تامین اجتماعی در راستای تکلیف قانونی الکترونیکی شدن خدمات درمانی است و 

سازمان تامین اجتماعی خود را موظف به اجرای این طرح می داند.

شرکت برق منطقه ای خوزستان:
سه پست برق GIS در اهواز وارد مدار می شود

سازمان تامین اجتماعی بوشهر: موفقیت نسخه 
الکترونیک نیازمند همراهی همه اجزای درمانی است

اصفهان – یحیی مرادیان: سخنرانی و میزگرد تخصصی ) نقد و بررسی 
تحلیلی طرح جامع فولاد کشور ( در دومین روز یازدهمین همایش و نمایشگاه 
چشم انداز صنعت فولاد و سنگ آهن ایران با نگاهی به بازار با حضور منصور 
یزدی زاده مدیرعامل ذوب آهن اصفهان، مصطفی موذن زاده بنیانگذار ایمیدرو، 
مهدی کرباسیان رییس پیشین هیأت عامل ایمیدرو، محمد ابکا رییس هیات 
مدیره شرکت مهندسی بین المللی فولاد تکنیک و محمد آقاجانلو معاون طرح های 

معدن و صنایع معدنی ایمیدرو در هتل المپیک تهران برگزار شد.
منصور یزدی زاده در این میزگرد به مشکل تامین مواد اولیه به ویژه سنگ 
آهن پرداخت و گفت: واحدهای فولادی کشور از جمله ذوب آهن اصفهان به دلیل 
نداشتن مواد اولیه نمی تو انند با ظرفیت کامل تولید کنند.وی اظهار داشت: ذوب 
اهن اصفهان متاسفانه سهمیه مواد اولیه ندارد که این موضوع باید مورد توجه 
مسئولین باشد. اگر قرار است سهمیه مواد اولیه به واحدهای فولادی اختصاص 
نیابد، باید در خصوص همه این واحدها این سیاست اتخاذ شود، اما در حال حاضر 

تنها ذوب آهن اصفهان است که سهمیه مواد اولیه ندارد.
وی با اشاره به این که در زنجیره فولاد کشور همچنان مباحث مختلفی و حل 

نشده ای همچون داخلی یا جهانی بودن معیار قیمت گذاری وجود دارد، افزود: 
یکی از دغدغه های مهم در صنعت فولاد کشور، که در طرح جامع فولاد اهمیت 
بسیاری دارد، بحث قیمت گذاری است که از وزارت صمت آغاز شد و این موضوع 

در مجلس مطرح است و هنوز به طور کامل حل نشده است .

مدیرعامل ذوب آهن اصفهان  مشکل عدم سرمایه گذاری خارجی در صنعت 
کشور را بسیار محسوس دانست و گفت: تکلیف سرمایه گذاران خارجی برای 
حضور در این صنعت مشخص نیست در حالی که جذب سرمایه های خارجی 

نقش بسیار مهمی در توسعه صنعت فولاد کشور دارد .
منصور یزدی زاده به مبحث صادرات اشاره کرد و گفت: در افق 1404 باید 
به تولید 55 میلیون تن سالانه محصولات فولادی برسیم که با توجه به نیاز داخل، 
حداقل 20 میلیون تن آن باید صادر شود اما متاسفانه استراتژی مدونی برای 
صادرات نداریم در حالی که از توانایی های لازم برای دست یابی به این صادرات 
برخوردار هستیم.وی افزود: یکی از چالش های اصلی که مانع توسعه صادرات شده 
است این است که صادرات موکول به عرضه داخلی و قیمت گذاری گردیده که 

امر نادرستی است .
منصور یزدی زاده عدم توسعه مناسب زیرساخت ها به ویژه حمل و نقل 
را یکی دیگر از چالش های مهم صنعت فولاد کشور دانست و گفت: متاسفانه 
زیرساخت ها پا به پای ظرفیت سازی در صنعت فولاد پیش نرفته اند که این مورد 

باعث بی رغبتی سرمایه گذاری خارجی نیز شده است .

مدیرعامل ذوب آهن اصفهان در میزگرد تخصصی طرح جامع فولاد کشور:

توسعه صادرات محصولات فولادی، استراتژی مدون می خواهد

توزیع ۱۵۵۰ 
کارتن پلاست 
در اجرای طرح 
تفکیک زباله از 
مبدأ در گرگان

شهرداری  شهری  خدمات  زمانی-معاون  محمد  گرگان-مهناز 
گرگان از آغاز توزیع 1550 کارتن پلاست در اجرای طرح تفکیک زباله از 
مبدأ در شهر گرگان خبر داد.احمد سالاری با اعلام این خبر گفت: از زمان 
شروع طرح تفکیک زباله از مبدا که از بهمن 98 در سطح منطقه یک به 
صورت پایلوت شروع شده تا کنون 1550 کارتون پلاست به مجتمع های 
افزود:  ادارات و ساختمان های عمومی تحویل شده است.وی  مسکونی 
از زمان اجرای طرح، محدوده ناهارخوران از میدان پارتیان تا پل سید 

مسعود) محلات سروش ، شهرک تالار ،میناگل ،دخانیات ،قدس و سینا( 
تحت پوشش طرح قرار گرفته است.سالاری گفت: به طور میانگین ماهانه 
4500 کیلو گرم پسماند خشک ازسطح اجرای طرح جمع آوری می شود.

وی ادامه داد: به طور میانگین در شبانه روز به میزان 250 تن زباله از سطح 
شهر جمع آوری شود که میانگین تولید روزانه زباله به ازای هر شخص 
450 گرم است که تهدید جدی برای سلامت ،بهداشت و محیط زیست 
به شمار می رود.سالاری همچنین به حضور زباله گردها در کوچه ها و 

معابر شهری اشاره و اظهار کرد: در صورتی که طرح تفکیک به درستی 
اجرا شود زباله گردی و مشکلات زیست محیطی پیرامون آن به طور 
چشمگیری کاهش خواهد داشت.معاون خدمات شهری شهرداری گرگان 
از واگذاری اجرای طرح تفکیک در سطح منطقه 3 نیز خبر داد و گفت: در 
حال عقد قرارداد با پیمانکار هستیم و از عموم شهروندان درخواست داریم 
با پیمانکار مجری طرح همکاری نمایند تا با اجرای صحیح طرح تفکیک 

زباله میزان تولید زباله کاهش یابد.

اصفهان – یحیی مرادیان: هم زمان با برگـــزاری هفـدهمیـــن نمایشــگاه 
بین المللی متالورژی)ایران متافو( نمایندۀ مردم شهرستان مبارکه در مجلس شورای 
اسلامی، ضمن بازدید از غرفۀ گروه فولاد مبارکه و با قدردانی از تلاش کارکنان این 
مجموعه گفت: در حال حاضر مواد اولیۀ صنایع خودروسازی و لوازم خانگی کشور 
توسط فولاد مبارکه تأمین می شود. بدون شک این شرکت از صنایع زیرساختی 

کشور است و در بسیاری زمینه ها حرف های زیادی برای گفتن دارد.
پروین صالحی با بیان اینکه اکنون میزان تولید فولاد در کشور بیش از نیاز 
داخل است، اظهار داشت: در عرصۀ تولید لوازم خانگی یا خودروسازی هیچ  مشکلی 

در کشور نخواهیم داشت.
وی نظارت مجلس شورای اسلامی و به ویژه قوۀ قضاییه بر چرخۀ تولید فولاد 
تا رسیدن به دست مصرف کننده را ضروری دانست و گفت: دلالان و سوداگران 
نباید بتوانند از این عرصه سوءاستفاده کنند. آنان باید از چرخۀ تولید و مصرف 

حذف شوند تا این چرخه سالم سازی شود.
نمایندۀ مردم شهرستان مبارکه در مجلس شورای اسلامی در خصوص تأمین 
مواد اولیۀ موردنیاز فولاد در کشور گفت: به لحاظ مواد اولیه، برای تولید فولاد در 
داخل ایران ذخایر فراوان سنگ آهن در کشور وجود دارد؛ اما باید ضمن برنامه ریزی 
بلندمدت، بررسی کرد که این ذخایر تا چه زمانی پاسخ گوی نیاز صنایع فولاد 

کشور است.
مجلس شورای اسلامی به شدت در تلاش است تا از خام فروشی در کشور 

جلوگیری کند
به گفتۀ دکتر صالحی، مجلس شورای اسلامی به شدت در تلاش است تا از 
خام فروشی در کشور جلوگیری کند. حال با توجه به اینکه صنعت فولاد در حال 

رشد و گسترش در سایر نقاط کشور است، برنامه ریزی های اقتصادی کشور نیز باید 
در جهت حفظ منابع اولیه برای کشور باشد.

وی افزود: در کل اگر برنامه ریزی به درستی انجام شود، در زمینۀ تأمین مواد 
اولیه در داخل کشور مشکلی نخواهیم داشت.

نمایندۀ مردم شهرستان مبارکه در خصوص اقدامات فولاد مبارکه در زمینۀ 
مسئولیت های اجتماعی گفت: مسئولیت اجتماعی ازجمله رسالت های اصلی و مهم 
شرکت ها و بنگاه های اقتصادی بزرگ است. شرکت فولاد مبارکه نیز به عنوان یک 
شرکت صنعتی مادر نقش پررنگی در این زمینه داشته و خیال مردم را از بابت 

عوارض پیرامون صنعت آسوده کرده است.
و  سبز  فضای  توسعۀ  به  می توان  مثال  برای  افزود:  زمینه  همین  در  وی 
گسترش و نگهداری آن، نوع پوشش گیاهی ایجادشده در اطراف مجتمع های 
صنعتی و فیلتری که برای جلوگیری از آلایندگی های تولید مورد استفاده قرار 
می گیرد  اشاره کرد. این شرکت به طور مداوم با کارشناسان محیط زیست در 
ارتباط است تا حتی الامکان عوارض و آلایندگی های صنعت محدود شود و در کنار 

صنعت و معدن، محیط زیست سالم تری داشته باشیم.
فولاد مبارکه درخشش خوبی در کشور داشته است

صالحی در خصوص عملکرد شرکت فولاد مبارکه گفت: این شرکت به عنوان 
یکی از صنایع زیرساختی کشور که بعد از انقلاب اسلامی شکل گرفت، طی 27 
سال فعالیت خود، درخشش خوبی در کشور داشته و همواره توانسته محصولات 
جدیدی تولید کند. اعتقاد ما بر این است با همت کارشناسان تلاشگر این عرصه، 
برای مصرف کنندگان بهبود می یابد و ما شاهد  به روز کیفیت محصولات  روز 

موفقیت های بیشتری در مجموعه فولاد مبارکه خواهیم بود.

سپری اذعان داشت  : منابع طبیعی تجدید شونده مانند آب، خاک، جنگل 
و مرتع از آن با عنوان بستر حیات انسان ها و زیربنای توسعه پایدار جوامع نام 

برده می شود. 
به گزارش روابط عمومی سازمان جهاد کشاورزی استان کردستان، محمد 
فرید سپری در جلسه ستاد استانی برگزاری هفته منابع طبیعی که با حضور 
مدیر کل منابع طبیعی استان، مدیر عامل جمعیت هلال احمر کردستان ، معاون 
مدیرکل امور زندان ها ،  نمایندگان آموزش وپرورش، صداوسیما، بنیاد شهید و 
نیروی انتظامی، معاونین ومدیران ستادی برگزار شد اظهار کرد : برای تولید هر 
سانتیمتر خاک، به سیصد سال زمان نیاز است ما باید در جهت حفظ وبقای 
جنگلها ومراتع در استان کردستان با توجه به پتانسیل و توپوگرافی  جغرافیایی 
مناسب در جهت حفظ این مهم، برنامه های بهتری را در اولویت کاری خود قرار 
داده تا این امر  در راستای جلوگیری از تخریب جنگلها و مراتع به خوبی انجام شود.

وی خاطرنشان کرد:  25 درصد گونه های گیاهی کشور در این استان وجود 
دارد که باید زمینه معرفی گونه های جدید در رویشگاه های این منطقه فراهم شود. 
گونه های دیگری نیز توسط کارشناسان جهاد کشاورزی شناسایی شده است  باید 
درجهت حفظ هرچه بیشتر مراتع وجنگلها  روی آنها کار شده و به دامداران نیز 

معرفی شود تا از تخریب بی رویه جلوگیری نمائیم .
وی افزود: مراتع استان برای بخش دامپروری اهمیت ویژه ای دارد که باید با 
نظارت کامل بحث بهره برداری انجام گیرد و حرکتهای خوبی در این زمینه انجام 

شده است.
وی در پایان با اشاره  به آمار بالای آتش سوزی بی رویه، در جنگلها ومراتع 
استان کردستان از تلاشهای دلسوزانه محیط زیست، جنگلبانی، دوست داران 
طبیعت، گروههای مردم نهاد و تشکلها در جهت مهار وخاموش کردن آتش سوزی 

مراتع، تقدیر و تشکر نمود.

نشست ارزیابی و تدوین برنامه عملیاتی محله دوستدار کودک منطقه7 با حضور 
شهردار، مدیر کل آموزش های شهروندی شهرداری تهران و جمعی از معاونین و مدیران 

این منطقه برگزار شد.
حاجوی  سمیه  جلسه  این  ابتدای  در  صنعت،  اخبار  روزنامه  گزارش  به 
شهردار منطقه ضمن تقدیر و تشکر از موسسه هم نوا و اداره کل آموزش های 
پروژه محله دوستدار کودک،  اجرای  راستای  تهران در  شهروندی شهرداری 
گفت: احساس تعلق و پایداری اجتماعی، تاب آوری شهری، امنیت انتظامی، 
اجتماعی و روانی تنها بخشی از موضوعاتی بود که در وهله اول مورد بررسی 
قرار گرفت که خوشبختانه با اتمام تحقیقات و انجام نظرسنجی از شهروندان، 

و  پتانسیل  از  استفاده  با  توانستیم  نهایت  در  و  شد  عملیاتی  فاز  وارد  پروژه 
ظرفیت های موجود محله نیلوفر را به عنوان محله دوستدار کودک در منطقه 

7 انتخاب کنیم.
شهردار منطقه 7 در ادامه با بیان اینکه یکی از راه های تحقق شعار “تهران شهری 
برای همه” توجه به مناسب سازی شهر برای گروه های مختلف شهروندان است، گفت: 
در طرح محله دوستدار کودک، با تمام ذینفعان به ویژه  کودکان و نوجوانان، ساکنین 
محله، والدین و مدیریت شهری گفتگو شده و کارهای ویژه ای از قبیل احداث گذر هنر 
کودک در بوستان شهید نیاکی، ساختمان ویژه فعالیت های کودکان و مناسب سازی 

معابر جهت حضور بیشتر و ایمن کودکان در دستور کار قرار گرفت.

نمایندۀ مردم شهرستان مبارکه: 

فولاد مبارکه اصفهان در حوزۀ مسئولیت های اجتماعی و عوارض 
پیرامون صنعت، خیال مردم را آسوده کرده است

رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان کردستان :
منابع طبیعی تجدید شونده مانند آب، خاک، جنگل و مرتع بستر حیات 

انسان ها و زیربنای توسعه پایدار جوامع می باشد

جلسه ارزیابی و تدوین برنامه عملیاتی محله دوستدار کودک در منطقه 7


